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Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Breda 

Claudius Prinsenlaan 10, 4811 DJ Breda 

Breda, 30 augustus 2023 

Betreft: Artikel 9 lid 3a vragen over 

Geen leraar voor de klas, en nu? 

Geacht college, 

Het afgelopen jaar lazen we meerdere berichten over het dreigende lerarentekort2. Daarnaast 

lazen we in BnDeStem3 recent geleden gelukkig ook dat een aantal middelbare scholen in Breda 

met creatief roosteren nu nog geen grote problemen ervaart. Wel worden er zorgen benoemd 

over de kwaliteit van onderwijs. Ook de druk op leerlingen is hoog, zowel vanuit het onderwijs 

als vanuit ouders. De berichtgeving van BnDeStem heeft ons als fractie enerzijds gerust gesteld 

en tegelijkertijd weten we dat het probleem van het lerarentekort nog toe zal nemen vanwege de 

vergrijzing. Ook het samenvoegen van klassen, het inleveren op kwaliteit en de afname van het 

welzijn van leerlingen baren ons zorgen. In andere steden zien wij voorbeelden hoe er vanuit 

een preventieve gedachte omgegaan wordt met het groeiende lerarentekort4. Wij hebben 

daarom de volgende vragen. 

Wij hebben daarom de volgende vragen aan het college:  

1. Herkent het college de zorgen over het groeiende lerarentekort waardoor de kwaliteit 

van onderwijs afneemt en er onvoldoende oog is voor het welzijn van de leerlingen? 

2. Hoe zit het met het lerarentekort in de gemeente Breda? In hoeveel gevallen worden 

klassen samengevoegd of worden lessen tijdelijk minder gegeven? 

3. Wat doet de gemeente Breda op dit moment al om het onderwijsvak aantrekkelijk te 

maken en/of huidige leraren te behouden en wat is het resultaat van deze inspanningen? 

4. Waar ziet het college nog mogelijkheden in het onderwijs in Breda om om te gaan met 

het groeiende lerarentekort en in hoeverre is het college bereid hierin te investeren? 

5. Welke verantwoordelijkheid heeft de gemeente over de uitvoering van het onderwijs in 

Breda zoals het onderling samenwerken, het gebruik van Magister, de hoeveelheid 

toetsen etc.? 

6. Ziet het college ook een meerwaarde in het opzetten van een loket zoals in Amsterdam is 

opgezet, waar goede resultaten mee behaald zijn? Zo ja, hoe ziet u dit in Breda voor zich? 
Zo nee, wat is de reden daarvan? 

Met vriendelijke groet,  

Marieke Wulffraat, raadslid PvdA Breda  
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